
Rozwój pasieki i budowa pracowni
pasiecznej
Witajcie. Dwa lata temu założyłem pasiekę, w pierwszym roku,
niestety brak doświadczenia i porażka, lecz w ostatnim roku
wszystko idzie lepiej. Bardzo polubiłem pracę i obcowanie z
pszczołami i nie mogę się doczekać kiedy moje pszczółki znów
wylecą z uli, wszystkie przeżyły zimę…

Zeskanuj kod qr aparatem telefonu lub
wejdź pod adres
https://zrzutka.pl/nkfhrw

https://zrzutka.pl/nkfhrw

